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Greeven is persoonlijk van mening dat wanneer niet alles wordt over-
genomen met het foerageergebied van de das, dat dit plan waarschijn-
lijk bij de Raad van State wordt afgekeurd. Hij vindt dat ze heel ver zijn 
gekomen en dat het mogelijk moet zijn een plan te krijgen dat breed 
gedragen wordt en dat uiteindelijk ook Raad van State proof is, inclu-
sief natuurbescherming. ‘Als deze zaak na vijftien jaar kan worden af-
gesloten en er een breed gedragen plan komt waarbij en de ecologie en 
de Nieuwe Hollandse Waterlinie, maar ook het wonen een fantastische 
plek wordt om hier natuur-inclusief te kunnen wonen.’

Eerste termijn
Na de insprekers volgt de eerste termijn van de commissie waarin heel 
veel vragen worden gesteld die door Wethouder Anne Marie ’t Hart 
worden beantwoord voor zover de afgesproken eindtijd daarvoor de 
ruimte geeft. Als antwoord op vragen zegt zij dat een uitnodiging voor 
overleg is gedaan naar de provincie en Verwelius als vervolgstap op 
de brief van de provincie. Daarbij worden geen anderen uitgenodigd. 
Natuur-inclusief bouwen is goed uit te voeren en kan een meerwaarde 
betekenen. Het college adviseert de raad aan de advocaat van de ge-
meente advies te vragen. ‘Forza De Bilt vraagt waarom het bestem-
mingsplan weer op tafel ligt. ‘Dat is de wens van de ontwikkelaar en 
terecht omdat de Raad van State het plan van januari 2022 heeft vernie-
tigd en heeft verzocht het terug te brengen naar de gemeenteraad.’ Zij 
denkt dat er nu een plan voorligt dat rekening houdt met alle belangen. 
De gemeenteraad heeft in 2018 de ruimtelijke randvoorwaarden vast-
gesteld waarbij de rode contour geen reden is tot wijziging. Het col-
lege wil nog steeds zo snel mogelijk een bestemmingsplan vaststellen. 
‘Wij proberen steeds tot een plan te komen dat de raad kan aannemen, 
zorgvuldig is en ook bij de Raad van State stand kan houden. We wil-
len zo snel mogelijk overleg met Verwelius en de provincie voeren. We 
houden de raad op de hoogte en hopen in maart een bestemmingsplan 
aan de raad voor te kunnen leggen dat stand kan houden.’

LUW-voorzitter Arthur Uijterwijk en secretaris Jaklien van Middelaar 
voor het hek met daarachter het prachtige maar ook kwetsbare 
natuurgebied.

Felicitaties voor 
diamanten bruidspaar Van Eck-Bulk

door Guus Geebel

Op woensdag 14 februari kwam locoburgemeester Pim van de Veerdonk het echtpaar Van Eck-
Bulk thuis feliciteren met hun 60-jarig huwelijksjubileum. Kees van Eck en Sophia Bulk traden op 
Valentijnsdag 1964 op het stadhuis van Utrecht in het huwelijk. Hij was toen 28 en zij 20 jaar oud. 

Sophia is als oudste van acht kinde-
ren in Utrecht geboren. Kees komt 
uit een gezin met vijf kinderen. Hij 
is geboren in een boerengezin in 
Cattenbroek dat nu in Montfoort en 
Woerden ligt, maar daarvoor bij de 
gemeente Linschoten hoorde. In de 
oorlog woonde hij op een boerderij 
in Harmelen. Sophia en Kees zagen 
elkaar voor het eerst in Utrecht in 
haar ouderlijk huis. Haar vader was 
timmerman en Kees werkte samen 
met hem bij de Jaarbeurs. Kees 
kwam daar geregeld op bezoek en 
zijn oog viel al gauw op zijn leuke 
dochter. Ze gingen af en toe met 
vrienden uit in Utrecht en daarna 
klikte het al gauw. Ze kregen ver-
kering en trouwden drieënhalf jaar 
later.

Werkzaamheden
Kees woonde toen in Den Dolder 
bij zijn ouders maar eenmaal ge-
trouwd gingen ze op de bovenetage 
van de buurvrouw wonen. ‘Ze had 
al eens gezegd, Keesie als jij gaat 

trouwen mag je bij mij boven wo-
nen.’ Ze hebben daarna steeds in De 
Dolder gewoond, tot ze bijna twee 
jaar geleden naar het huidige appar-
tement aan de Jan Van Eycklaan in 
Bilthoven verhuisden. Kees heeft 
op heel veel plekken in verschil-
lende functies gewerkt. Hij was 
kippenboer en deed zwaar werk 
bij boeren. Hij werkte verder in de 
bos- en wegenbouw onder meer in 
Limburg. Ook was hij jaren werk-
zaam in Zeeland bij de bouw van 
de Deltawerken. Dan was hij alleen 
de weekenden thuis. Kees vertelt 
dat hij meemaakte dat toen hij op 
werkeiland Neeltje Jans werkte het 
een keer zo hard stormde dat ze niet 
naar hun slaapadres konden varen. 
‘Ik heb altijd met plezier gewerkt 
met fijne collega’s en ben nooit 
werkloos geweest.’

Koken
Sophia heeft lang als vrijwilliger de 
Hazenboschschool in Den Dolder 
ondersteund. Ook hielp zij vrijwil-

lig ouderen en in de Bremhorst zijn 
Sophia en Kees allebei actief. Het 
echtpaar kreeg twee dochters Caro-
lina en Helma, heeft vier kleinkin-
deren en één achterkleinkind. ‘We 
hebben een leuk gezin waar we 
allemaal goed met elkaar overweg 
kunnen. ‘Je hoeft niks bijzonders 
te doen om zestig jaar getrouwd te 
zijn, er is overal wel eens wat maar 
met geven en nemen kom je er wel 
uit’, zegt Sophia. ‘Ze kan lekker 
koken en heeft me altijd goed ver-
zorgd en nog steeds.’ 

Ze hebben fijne vakanties gehad 
vooral in Zeeland waar de zus van 
Sophia een grote caravan had. Ze 
bezochten veel landen in Europa, 
maar gingen ook naar Amerika en 
Curaçao. Het feest vierden ze op 
de dag zelf met familie en vrien-
den in restaurant De Spitsheuvel in 
Amersfoort. Er waren felicitaties 
namens Koning Willem-Alexander, 
de commissaris van de Koning en 
bloemen van de gemeente.

Natuureducatie
bij Dagcentrum 

De lokale afdeling van IVN Natuureducatie in de gemeente 
De Bilt draagt de naam 'Grijs, Groen en Gelukkig'. Hun 
belangrijkste doel is het verbinden van mens en natuur. 

Dit jaar verzorgen de vrijwilligers van deze Biltse afdeling - Irma, Ina 
en Lydia - een prachtig programma bij 'Beth Shamar' in Groenekan; dit 
thematische programma bestaat uit acht dagdelen, die verband houden 
met de seizoenen. 

Inmiddels zijn ze al 6 dagdelen geweest, dus de zomer en herfst zijn 
al behandeld. Vorige week werd er opnieuw een programma verzorgd 
voor de deelnemers, met als thema 'winter'. Alle deelnemers zijn keer 
op keer enthousiast en kijken alweer uit naar de volgende sessie in april, 
waarin het thema 'voorjaar' zal worden behandeld. (Jan Moggré) 

Deelnemers tijdens de herfstsessie.

Het diamanten huwelijkspaar met locoburgemeester Pim van de Veerdonk.

Maandelijks OV-inloopspreekuur
De gemeente De Bilt vindt het belangrijk dat iedereen met het openbaar vervoer veilig en 

gemakkelijk kan reizen; zij organiseert in samenwerking met de bibliotheek al vanaf november 
2023 maandelijks een OV-inloopspreekuur; iedere 4de dinsdag van de maand van 10.00 tot 

11.30 uur in de Bibliotheek Bilthoven, Planetenplein 2, Bilthoven

Tijdens dit spreekuur geven OV-
ambassadeurs advies en tips aan 
55-plussers over het reizen met de 
trein en bus. Zo helpen zij leeftijds-
genoten langer zelfstandig te reizen 
en kan men zelf ervaren dat rei-
zen met het openbaar vervoer niet 
moeilijk is. 

Door het te doen, blijkt het allemaal 
mee te vallen. Een uitje naar familie 
of een bekende, een bezoek aan het 
museum of een controle in het zie-
kenhuis is dan geen probleem meer.  

Telefonisch spreekuur
Wie graag telefonisch antwoord wil, 
kan bellen met een OV-ambassa-
deur tijdens het telefonisch spreek-
uur; dagelijks ’s ochtends van 10.00 

tot 12.00 uur bereikbaar op tel. 033 
2082380. Kijk voor meer informa-
tie op www.doemeemethetov.nl

Het eerstvolgende OV-inloop-
spreekuur wordt dinsdag 27 febru-
ari gehouden.

OV-ambassadeurs zijn vrijwilligers die anderen op weg helpen. 


